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The day before yesterday was Sunday. I was very busy.
I got up very early. After breakfast, I went to school and two maths lessons. It was very different. At noon, I went to the Beijing Road and go shopping with my parents. There are a lot of things I’ve never seen. At four o’clock, I went back home and did my homework. I needed two hours to finish my homework. At half past six, I went to the restaurant with my parents and my friends. My friends and I played a lot of games in the park. I went back home at 9. I took a bath and went to bed.
The day before yesterday was busy. But I was very happy at that day!
小学记事话题作文英语范文 第二篇
I like listening to music best.
Because listening to music makes me I am tired,I will listening some quiet music,that makes me fall asleep very favorite music is the music that has good lyrics can also make me learn Chinese or English well
I love listening to will keep this hobby forever.
小学记事话题作文英语范文 第三篇
Spring Festival is very important in China. In Spring Festival, we wear the new clothes. We make the house clean. There are twinkling lights and colorful balloons in the street everywhere. Spring Festival is a good time for family to get together for holiday meals. After dinner, families watch TV together. We eat all kinds of delicious foods, such as biscuits, cakes, jellies, chocolates, fruits and so on. When people meet with each other, we often give our best wishes. We can get lucky money. We can light fireworks as well. All the people are very happy during the Spring Festivals.
I love Spring Festival so much.
小学记事话题作文英语范文 第四篇
This afternoon, I finished the homework, took the skates to play, I was playing, saw a lovely puppy.
Puppy\'s ear pointed, you can hear the voice of the speech, can be flexible. Water Lingling eyes inside a small round beads, a blink of an eye, like a star blinking like, the nose is very flexible, smell the delicious, and quickly ran over, it ran faster. Mouth sweet, like cherry mouth like. Head round yo. Body black and white, like a cute little panda. Calf and thick and strong, the tail of a Alice Alice a Alice, very cute.
I play every day with the lovely puppy, I am very happy, I put it every day as their own family. I hope it will always be happy. I gave the dog took a name, called _Wang Tsai_.
小学记事话题作文英语范文 第五篇
英语曹专教《新概念英语》这本书。课本上三节课的内容，听说她一节课就上完了，而且学生还喜欢上她的课，在她的课上没有谁能走得了神！
我听了一直不信，这回非要亲自去上她的课。第一天上课时她就穿一身灰：灰大衣就像斗篷，灰帽子上还有几个褶，就像扬州灌汤包，穿着一双灰靴子，还戴着一副细边眼镜。如果再加上银白的胡子，那就是魔法学校的校长阿不思。登不利多了！
一上课，我就领略到英语曹的特点了。她上课从不是等学生举手再点名回答的。在她的课上回答问题从不用举手，要么直接站起来，要么就是“地毯式”提问，她的手挥到哪一排，那一整排的学生就是一个紧接一个机关枪扫射似得迅速回答，常常头一个还没说完，后一个都蹦起来了。没跟上的则站着再说一遍。大家一站一起，像在玩“打地鼠”一样，掀起一层波浪。这样就像铺地毯一样，哪个角落的学生回答不上？这样精神高度紧张，学生哪有走神的时间。既能让每个人都回答，又加快回答的时间，充大一节课的\'容量。能不一下上完三节课吗？
英语曹除了课上得快，记单词也快。她常常用谐音或小故事来记。像国籍这个单词，被她用谐音记成“奶昔奶利提”她说这像一种糖的名字，我们对甜食感兴趣就会记得快。比如“通常”这个词她是这样记的“usua”就是“有儿有女”，因为这个人既生男孩又女孩，所以后面“lly”就是他高兴笑得直打嗝。有时她为了让我们记忆深刻，让我们边做动作边记，她自己甚至会在讲台上挑起舞来。经过她这样声情并茂的记法，记单词果然不费事了。
她不仅教得快，且风趣幽默，语言丰富。她看有的同学并不认真学，就用满口的淮南方言说：“你们要是不学，为什么还交钱来上课？就像你去买菜，你对卖菜的说只把钱扔给他，不拿走菜，根本不管菜一样，傻不傻”。同学们听了都笑了。
有这么个英语老师，你有什么理由不喜欢英语？这不就是老师中的“刷子李”吗？
小学记事话题作文英语范文 第六篇
开学了，听说这个学期我们班换了两位老师。上课的第一天，数学课上我很高兴的认识了岳老师，这节课我上得很认真。下课后，我期待着新的英语老师的到来。
新老师是男是女，是不是很漂亮，眼睛是不是很大，短发还是长发……各种形象都出现在我的脑海中。我带着满脑袋的好奇在座位上等待着老师的到来。左等右等，终于在英语课上，我看见了她。她穿着白色的上衣，黑色的短裙，走过我的座位时，留下一阵香味抚摸着我。直到老师走到讲台我才看清她的样子:圆圆的脸上，一双炯炯有神的大眼睛刻在上面，乌黑的头发散发着一股清新的香味，一张红红的樱桃嘴一笑起来一定十分可爱。不过，我没看到老师笑。因为别看老师很漂亮，可是表情却非常严肃。她先进行自我介绍：“同学们好，我姓孔，是你们新的英语老师，希望我们今后合作愉快，共同努力搞好我们的英语成绩，好不好？”大家齐声说好，并鼓掌欢迎。
课上孔老师教我们读了句子，单词和意思。在读u1a部分时，我们还有些不会，所以读的不整齐也不顺口，而孔老师却严肃而耐心的说:“这一次读的我不是很满意，再来一次，我相信你们一定会读好的！”这时，我的同桌陈中杰轻轻地说：“老师好凶啊！我们这个学期一定没有好果子吃了。”会吗？我也开始担心起来了。
不一会儿下课了，孔老师让课代表，也就是我去认一下她的办公室，我乖乖的跟在旁边，可心里好像有一只小鹿在到处乱跳。谁知，孔老师又把手放在我的肩上，对我很亲切的样子，这下小鹿身上又压了一块大石头，顿时，我心跳加速，吃惊的眼睛睁的老大，狠狠地吸了一口气，老师对着我笑，而我又紧张的不敢去看孔老师她又问我：“你叫什么名字？”我说：“王……玥，”她说：“哦，王玥啊，说着就用手指向右手边第二张桌子，这就是我的桌子，以后作业都放在这上面。”我红着脸说：“哦?，知道了。”在回教室的路上我想，原来从不言笑的孔老师也有和蔼可亲的一面。那时，我觉得天格外蓝，云格外洁白，树格外的绿……
瞧！这就是我们的英语老师孔老师，一个对我们不怎么爱笑的老师，却又和蔼可亲的老师。
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看到题目的你一定会觉得我奶奶竟然这么厉害，是个省长。但是此省长非彼省长。今天就让我来道道省长奶奶的故事吧。
You must think that my grandma is so powerful when you see the problem. She is a provincial governor. But this governor is not another governor. Today， let me tell you the story of governor grandma.
每天我回到家，看见家里没有灯光，绝不会担心我奶奶不在家，因为她一定在厨房通过油烟机上的那一盏昏暗的小灯，卖力地炒菜呢！进屋后，我迅速打开电灯，可是还没等我坐下，奶奶就飞快地冲过来把灯关上并说道：人都没回来，开什么灯啊！说完就扭头回去了，留下一脸错愕的我。
Every day when I come home， I see that there is no light at home， and I will never worry about my grandmas absence， because she must work hard in the kitchen through the dim light on the lampblack machine！ When I enter the room， I quickly turn on the light， but before I sit down， grandma rushes to turn off the light and says， no one has come back， what light is on！ then she turns back Gone， leaving me with a face of consternation.
晚上，快递到了，是妈妈的化妆品。妈妈欢快地哼着小曲，快速地打开盒子，拿出化妆品心满意足地走了。一旁的奶奶看着地上的纸盒，眼睛顿时一亮，她迅速走过去，用脚把纸板盒压扁，拿起来后用手掂量了几下，说：不错！这次的纸板重，可以卖个两三毛！说完就心满意足地走了。每过一段时间，她就会把纸板卖给收废品的人，奶奶说积少成多也是一笔不小的收获呢！
In the evening， its express delivery. Its moms cosmetics. Mother hummed happily， quickly opened the box， took out the cosmetics and left contentedly. Grandma on one side looked at the paper box on the ground， her eyes suddenly brightened， she quickly walked over， flattened the paper box with her feet， took it up and weighed it with her hands， and said， yes！ This time， the paper board is heavy， you can sell it for two or three cents！ and she left contentedly. After a period of time， she would sell cardboard to the people who collect the waste products. Grandma said that it would be a great harvest to accumulate a little！
洗澡了，我带着心爱的玩具军舰进了浴缸，我的军舰正准备出海呢，门吱呀一声开了，门口探进来半个灰白色的脑袋。我大惊，奶奶生气地说：我就知道你在这里玩水，你一个小孩子家洗澡用这么多水，知不知道水是用钱买来的？走时还顺手关掉了水龙头。从此，我再也不敢玩水了。
I took a bath. I took my favorite toy warship into the bathtub. My warship was about to go out to sea. The door opened with a squeak， and half a gray head came in. When I was shocked， grandma said angrily， I knew you were playing with water here. Do you know that a child uses so much water to bathe in his home？ Did you know that the water was bought with money？ she conveniently turned off the tap when she left. Since then， I dare not play with water any more.
看到这，相信大家都明白了，我奶奶原来是一个省电、省水、省钱的省长。不过，小伙伴们，节省是中国的传统美德，我希望自己也都能成为一名省长。
Seeing this， I believe you all understand that my grandma used to be a governor who saved electricity， water and money. However， my friends， economy is a traditional virtue in China. I hope I can become a governor myself.
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There is a boy who lives next to me, he is about five years older than me.
Everybody speaks highly of him, I always hear his name from my grandma, she tells me that he is a good guy. Some day, when I walk home after school, I see this guy is helping an old man pick up the fruit on the ground.
He is such kind that I understand why everybody likes him.
有一个男孩住在我家隔壁，他比我大五岁。每个人都高度评价他，我总是从我的奶奶那里听到他的名字，她告诉我，他是一个好人。有一天，当我放学后走路回家时，我看见这个小伙子正在帮助一个老人捡起地上的水果。他非常好心，我明白了为什么每个人都喜欢他。
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There are four seasons in a year. The spring, summer, autumn and winter.
I think spring is the most beautiful season. In the spring, the flowers are blossoming, the grass is green and the birds start to sing. The temperature in the spring is not too cold or too hot. We can go on an excursion during the spring.
We can fly kites and enjoy the sunshine. I think spring is the best season ever!
一年有四个季节：春天、夏天、秋天和冬天。我认为春天是最美丽的季节。在春天，鲜花开放，草地变绿，小鸟也开始歌唱。春天的温度不冷不热，我们可以去春游，去放风筝，去享受阳光。我认为春天是最棒的季节。
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When I am taking the food, I get used to watching TV, it makes me happy.
Though my parents have educated me to focus my attention on eating many time, I still like to keep my bad habit. Some day, I see from the news that there are so many bad influences on bad eating habit.
So I decide not to watch TV while I am eating.
当我在吃饭的时候，我习惯了看电视，这让我高兴。虽然我父母经常教育我要集中注意力吃饭，但是我还是喜欢保持这样的坏习惯。有一天，我看到新闻，不好的饮食习惯会有很多不好的影响。所以我决定在吃饭的时候不看电视。
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This morning, when I was watching TV, it suddenly powered off.
And I realized it was power cut.
It\'s very hot today, so power cut makes it harder to stand.
I couldn\'t stay at home in such hot day, so I called some freinds to go out.
We went to the bookshop to read books. It\'s so cool in it beacause of the air conditioners. It just liked the heaven.
We stayed there until 5 o\'clock ..
Unluckily, when I arrived at home, it was still power cut.
My mother prepared dinner early.
After we had dinner, we all went out for a walk.
We went home at nine o\'clock, we were happy to see the lights have been bright.
今天早上，我正在看电视，突然就没电了。
于是我意识到是停电了。
今天很热，停电让人觉得很难受。
这么热的天我没法待在家里，于是我就打电话给一些朋友叫他们出去。
我们到书店看书，因为里面有空调所以很凉快，感觉就像人间天堂。
我们在那待到下午五点。
不幸的是，当我回到家的时候还是停电的。
我妈妈早早就准备晚饭了。
我们吃过晚饭后就出去散了一会步。
九点钟的时候我们就回家了，看到灯是亮着的我们很高兴。
小学记事话题作文英语范文 第十二篇
My name is Li BaoLing . I have a good friend . Her name is Chen ZiQing . I am 13 years old .
She is as old as me. I am 155cm tall. She is 150cm tall . She is 5cm shorter than me . I am 36kg .
She is 37kg . She is heavier than me .She often does homework with me .
We always help each other. I am happy to have a good firend .
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放寒假，过春节，没有什么能比鞭炮更具象征性了，每逢过年过节，第一个想法便是放鞭炮，看到街上花花绿绿的鞭炮，就一阵心痒------
今年我们是回大伯家过的节，哥哥嫂嫂都``慷慨解囊’’，购置了一大堆鞭炮放在屋角，我们小孩见了，总不忘翻翻看看，摸上几下，一会儿这好，一会儿那好，议论纷纷，离过年还有一些天的时候，各自的鞭炮分配便列出了帐单。
可我们还能忍的住诱惑，不至于大叫大嚷，我们极力在大人面前作出急不可待的样子，好让他们心动，带我们飙一回，可这些大人们就像故意逗我们玩似的，视而不见，但也没人敢当面提出，那样就免不了一顿数落，于是我们铁了心，专拣那些小玩意，不易察觉的小盒炮，藏在布袋里，跑远远的去偷放，我们都珍惜着呢！谁都把10几根擦炮藏在最隐蔽的布袋里，互相不停得说：“先放你的，你的多。”“我已经没有了，不信你搜身。”“说话算话，搜出来给我。”“那可不行。”“那就放你的。”“猜拳谁输放谁的”每一根炮都免不了这样叽叽喳喳的争论，争得烦了，也就各自拿各自的，自己到一边放去了。从布袋里小心翼翼的摸出一根，再往地上瞅半天，生怕不小心带出来掉在地上，确认没有以后，便拿出擦盒，猛擦几下，擦跑一头刺出了火焰，一甩手，人的远远的，然后捂住耳朵，目不转睛的顶着那一股冒烟的炮，只待啪的一声，便高兴的直跳，过了一会儿，在地上炸腻了，便四处找水，想在水里见识见识炮的威力，好不容易找到一处小水坑，“这是我找到的，你们别抢”“不是你，是我”这时又免不了一番讲理，接着，不知谁喊了一声，“点火了。”人便都往后退，待说话人点上火，扔进去，索性连耳朵都不捂了，啪一声，水溅得老高，这边便又大叫起来，可这在水里放炮不像在陆地上放那样容易，这是需要经验的。我曾仔细看那有经验的放炮，只见他擦燃后，并不直接就扔，而要燃烧半秒再扔进水里，这样便会屡扔屡炸，不然便会在水中熄灭，那样就会大大的浪费鞭炮，这可不是我们愿意的。
这样游戏过几天后，便到了大年初一，那时，那些打得新奇玩意儿就要出场了，我们那时的兴致更高，到时候，千家万户都出来放炮，那阵势，简直跟战场没有两样，我们穿梭在中间仔细寻找没有炸的剩余，那是非常幸运才能找得到的，但我们仍不放弃那0。001%的希望。
待到大年初二，鞭炮声忽的全停了，那么整齐，那么不约而同，偶尔有一两声零碎地响，又更加让人感到寂静，空虚，大年初一这么快就过完了，是的，确实过完了，就那么一瞬，我们的工作，便只有等待，等待下一个遥遥无期的春节。
The winter vacation, the Spring Festival, not what can be more symbolic than firecrackers, during the Lunar New Year holiday, the first idea is to set off firecrackers on the street, see the brightly coloured fireworks is a heart itch.
We are back to uncle home a day this year, brother and sister-in-law are generous, ` ` \'\' bought a lot of firecrackers in the corner, we saw the child, did not forget to peruse, touch on a few, while the good for a while, then, before the new year as well as some There were many discussions. That day, firecrackers and their distribution the list of bills.
We can endure the temptation, don\'t shout, we tried to make it can scarcely wait in front of adults, so they take us back to an exciting, can these people, like we play like teasing, blind, but no one would dare to put forward, it will inevitably. First, so we picked the iron heart, those gadgets, is not easy to detect the box gun hidden in the bag and ran away to steal, we all cherish! Everyone hid 10 cannons in the most concealed bag, and said to each other, _put you first, you are more._ _I have no, I do not believe you._ _Talk and count it out to me._ _That\'s no good._ _Let\'s put you._ _Mora who lost who_ each gun had inevitably twitter controversy, for trouble, also had their own respective, to put aside. From the bag carefully pulled out a root to the ground, then look for a long time, for fear of accidentally brought out off the ground, confirm no later, then took out the eraser box, a wipe, wipe away a head poked out the flame, a walk away, people far away, and then cover your ears, all eyes. The top of a smoking gun, only to be snapped, jumping is happy, after a while, the fried greasy, they all want to see water gun in the water, not easy to find a small puddle, _this is what I find, you don\'t_ grab _is not for you, I then inevitably some unreasonable, then, I do not know who shouted,_ ignition._ They are back to the speaker lit and thrown, simply even ears are not covered, PA, the water splashed up here, he screamed again, this can be in the water like shooting on land that is easy, it is necessary to experience. I have seen carefully the experienced cannon. I saw that he did not throw it directly after burning it, but he would burn it for half a second and throw it into the water again, so he would throw it repeatedly, or it would be extinguished in the water, which would be a great waste of firecrackers, which is not what we would like to do.
This game a few days later, went to the first day of the new year, at that time, the novelty will be played out, we were more interested. At that time, thousands of households are out shooting, that battle, like battlefield two, we look for the shuttle in the middle there is no fried surplus, it is very lucky to get it, but we still don\'t give up the 0. 001%\'s hope.
Until the second day of the new year, firecrackers suddenly stopped, so neat, so coincidentally, occasionally one or two sound system sound, and more people feel quiet, empty, so soon after the Lunar New Year\'s day, yes, really over, that moment, our work is only to wait, wait for the next a long spring festival.
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I get up at half past six from Monday to Friday. I have breakfast at ten to seven. I usually have eggs, milk, noodles and bread for breakfast. I go to school by car. I have three lessons in the morning. I have lunch at school. We usually have rice, meat, chicken, vegetables and soup. They are very yummy.
I have three lessons in the afternoon too. I do my homework at four.
I have dinner at half past six. I read books at seven. I like reading very much. I go to bed at nine o’clock.
This is my day! It’s fun.
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People often say: _a rain of a cold_, accompanied by crisp school bell clouds is more and more deep, press the person breathe to, a sudden wind hit. In an instant, whip like rain poured down and under.
I stood on the balcony, looking out at the sheeting rain, some at a loss, in I turned to leave when the street lights lit, in the night, a tree of golden brilliant into my sight, it is so bright; so bright, that moment, I stay, watching the fairy tale of the golden tree, rushing quivered leaves, I suddenly have a kind of impulse to teaI always thought that autumn, leaves, only represents the desolate and the vicissitudes of life; die and desolate; exhausted and helpless. Today, this bright suddenly gave me a strong feeling. I drunk in her elegant, refined; I\'m addicted to the luxury of autumn.
Every day in the future, I will leave a little time for the tree, regardless of how the weather, the weather, I will be with it to a heart, until one day, I saw a middle-aged man wearing blue clothes with a pair of scissors in the tree, I will go over and asked: _what are you doing, you can not be tree and a man, dedicated almost stubbornly station in there, with a full branch of golden, strong in the wind stand. Wind, showers, snowstorm, exposure, they with their share of the persistent we display the brilliance of life. Often so, my heart will have a surge of heat flowing through.
小学记事话题作文英语范文 第十六篇
Today is Saturday. Two of my classmates and I go to the bookshop.
It\'s the biggest one in my city. There are plenty of books.
We go to the cartoon-book zone. And then we stay there for a long time.
We find our favorite books and read them there.
It\'s very quiet in the bookshop. I like it very much. Reading at bookshop or libriary is very enjoyable.
Finally, we buy some books we like and then we go home together.
小学记事话题作文英语范文 第十七篇
winter vacation,I experienced of many your sorrow,a new...In my memory,or the most profound about mother bought me a bike,in order to learning,I dropped several encouraged lift up the car and sat up,mother in front to help me hold steady bibcock,I stamped on the and I speak the edge of riding a bike three points:_first,not under the car,to see; the second,don\'t put ahead of him,so easy to tap wrestling,only in the obstacles and when it turned a little; third,the foot to keep on,can\'t stop._ I according to the mother\'s words to do it,after a while,mother let go,I unexpectedly his ride has been put the bike ride home,and I can\'t believe it,I learned to ride a time I learned the same ability not only,more important is to understand the only unremitting,to succeed in truth.
在寒假里,我经历了许多的事.有伤心事,有新鲜事……在我记忆中最深刻的,还是那件事了.我妈妈给我买了一辆自行车,为了学车,我摔了好几次.妈妈鼓励我.我扶起车子又坐上去,妈妈在前面帮我撑稳龙头,我用脚踩着踏板.妈妈边扶边给我讲骑自行车的三个要点：“第一,不能看车底下,要看前方;第二,不要把龙头转来转去的,这样容易摔跤,只有在又障碍物的时候才转一点;第三,脚要不停的踩,不能停下.”我按照妈妈的话去做,过了一会儿,妈妈把手松开,我竟然自己骑起来了.而且一直把车骑回了家,我简直不敢相信,我学会了骑自行车.这次我不仅学会了一样本领,更重要的是懂得了只有坚持不懈,才能成功的道理.把寒假改成暑假就好了
小学记事话题作文英语范文 第十八篇
Today is Saturday.
I had a great day today, because I visited to the zoo.
In the morning, my grandmother woke me up.
After breakfast, my grandparents took me to the zoo.
We went there by bus.
There were many people in the zoo. We saw many kinds of animals.
Some of them are lovely. But some of them are frightened. I am afraid of snakes.
I like to go the zoo, because it I can see many animals.
小学记事话题作文英语范文 第十九篇
My mother is a beautiful lady. She has got long brown hair. Her smile is sweet.
She is slim. Her clothes always suit her very well. She is the most beautiful in my eyes.
She is a kind housewife. She takes good care of me and does everything she can for me. On Sunday morning, she wakes me up, cooks my favorite food for me. Then she begins do the housework. She is the busiest in my house. She asks me to study hard. When I fail in the exam, she always encourages me. I am the best in her eyes. But sometimes she is strict. When I watch TV for a long time, she stops me and tells me that is not healthy for my eyes.
This is my mother, a kind lady. I will love her forever.
小学记事话题作文英语范文 第二十篇
Dear He Jian,
My name is Wang Jiajia. I study in Xinqi School. I’m twelve years old.
I like English very much, because my English teacher is very kind. My favourite fruit is apple, because it’s sweet and healthy.
My favourite day is Tuesday, we have computer, . and English.
It’s a great day. Tall me about your school, please.
Your pen pal,
Wang Jiajia
小学记事话题作文英语范文 第二十一篇
Many people like watching TV. TV brings the outside world into people’s homes. People say the world is smaller than before because of TV. What is going on in other countries?How do people live in places far away? What sports do people play in other countries?
If you want to know the answers to these and other kinds of questions, just turn on the TV. Of course people can also learn through reading books or listening to the radio,but many say they learn more by watching TV. Why? Because they can listen to and watch it.
TV opens our eyes to the outside world,at the same time also helps to open our minds. TV often gives us new ideas. We learn newer and better ways of doing things.
小学记事话题作文英语范文 第二十二篇
Every morning I go to school by bike. I have 7 lessons a day. I learn seven subjects, such as English, Chinese, Maths,Geography，History, Physical Education and so on. All the teachers in our school work very hard. They do their best to help us with our studies. We are busy having lessons in the noon, we can borrow different kinds of books from the library. Sometimes we are allowed to step into the E-reading room. We can surf the net for some useful information. During the PE lesson, many boys like to play ball games while we girls like to play badminton or to practise dancing in the gym.
My school life is busy but interesting.
小学记事话题作文英语范文 第二十三篇
Winter vacation we eyas holiday team organized an activity，location is the Shanghai science and technology museum. We visited a whole day，is very impressive to me.
Early in the morning，I start to set point. 9 o \'clock in the morning，we arrive at the Shanghai science and technology museum. Shanghai science and technology museum is the important public welfare social cultural projects invested by Shanghai municipal government，with an area of 98000 square meters，is a by 12 exhibit areas，4 big theater of science and technology，6 big media theater，two relief art gallery and a spider pavilions together build up and the modernization of science and technology park.
We visited the light of wisdom，children\'s science and technology park，the robot world，audio—visual park pavilion，etc. I\'m impressed with the electromagnetic gun. This gun does not need to use the rockets，that\'s amazing！Game is：put a small arguably in the hole，aimed at the red area on the wall，the press of a button can be fired，but the force that press a button with the power of artillery. My team and the classmate say：_we three hair a man who shot a quasi，shot in most times？_ _Good._ We replied in unison. I in hair are the first two goals. The last round，in my heart _plop plop_ hopping，I at the target，press the button hard，_bang_ sound，shells fired out. _Yeah！_ I shout，I\'m hit！Next to the administrator of the elder sister also clapped. I\'m not the strongest，a classmate more cattle，he actually even in three hair！How time flies，the sun has west oblique，we went home reluctantly.
Shanghai science and technology museum with _man and nature，science and technology_ as the theme，by way of learning，let us in the interactive experience of and pleasing to the eye，the benefit of the influence of the modern science，technology and art. I love Shanghai science and technology museum！
寒假里我们雏鹰假日小队组织了一次活动，地点是上海科技馆.我们整整参观了一天，令我印象非常深刻.
一大早，我就出发，前往集合点.上午9点，我们准时到达上海科技馆.上海科技馆是上海市政府投资兴建的重大公益性社会文化项目，面积万平方米，是一座由12个主题展区，4大科技影院，6大媒体剧场，2个艺术浮雕长廊和1个蜘蛛展馆共同构筑起来的现代化科技乐园.
我们参观了智慧之光、儿童科技园、机器人世界、视听乐园等展馆.最令我印象深刻的是电磁炮.这种炮不需要用火箭，真是太神奇了！玩法是：把一个小银球放进洞里，瞄准墙上的红色区域，按动按扭就可以发射了，但是按动按扭的力道跟炮弹的力量有关联.我和小队的同学说：“我们一人三发，看谁射的准，射中的次数最多，怎么样？”“好啊.”大家异口同声地说.我头两发都里目标差一点.最后一发了，我的心“扑通扑通”地跳着，我瞄准目标，用力按下按扭，“砰”一声，炮弹发射了出去.“耶！”我欢呼着，我打中了！旁边的管理员姐姐也鼓起掌来.我还不是最强的，一位同学更牛，他竟然连中三发！时间过得真快，太阳已西斜，我们就依依不舍地回家了.
上海科技馆以“人，自然，科技”为主题，以寓教于乐的方式，让我们在赏心悦目的互动体验中，接受现代科学、技术和艺术的熏陶.我爱上海科技馆！
小学记事话题作文英语范文 第二十四篇
had a cat six years ago . it was black . so i called him old black . it liked catching mice .when it caught the mice, it was so brave ! it also liked eating fish . when it ate something, it always shook its head , how lovely ! every time when i went home, old black alaways came to the door to welcome me . it always lop my feet gently , and it made me very comfortable . now old black isn’t with me . it was sent to one of my relatives by my parents . i was very sad . but i always miss him . old black is my best friend and i like him forever . hi ! i’m a student of grade six in sip experimental primary school .
i have a round face and wear a pair of glasses . at school i always study hard , but sometimes i’m a naughty boy . i like playing football very much . i usually play football with my friends after school . i’m also a football fans . i like watching football matches . how exciting ! david beckham is my favourite football star . at school , my chinese teacher is mr liu , my maths teacher is miss huan and my english teacher is ella . they work hard . they help me a lot with our studies .
they are all nice teachers . we love them very much . on national day holiday, i went to lake tai with my family . we played a lot of things and had a lot of delicious food t here . on monday we went fishing . i fished a big fish . it’s red . oh , we also rode a horse too . the horse i rode was very strong and handsome . it can run very fast . on tuesday we went to a farm . we got some fresh food there and cooked by ourselves . we cooked vegetables, fish and chicken soup . then we tasted them together . mmm , how fresh and yummy !
we all had a big meal . we had a lot of fun and enjoyed our holidays there . i’d like to visit there again .
小学记事话题作文英语范文 第二十五篇
There is a song Tomorrow Will be Better, I like to hear it so much, every time when I listen to it, I can feel the hope, even though I am unhappy, I will be positive to life.
We will meet all kinds of difficulties, if we can hold on and keep move on, all the hard time will pass, the bright future will come sooner or later.
小学记事话题作文英语范文 第二十六篇
Taking care of our environment is very important. It is well-known that man,as well as living things,can’t live without water or air. However,many factories pour waste water directly into the rivers or lakes. They also give out a lot of smoke directly into the air. Some people throw rubbish everywhere. So our environment is getting worse and worse. Polluted water or air is harmful to us all.
It is our duty to keep our environment clean and tidy. We shouldn’t throw about waste things. We must plant many trees,flowers and grass. If everyone protects the environment,the world will become more beautiful.
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小学记事话题作文英语范文 第二十七篇
It was sunny and hot today.
I got up early at half past six. I read English and then had breakfast. I helped my mother washed the dishes. Then I did my homework and cleaned my room. ()I went shopping with my mother in the afternoon. Then I played table tennis with my friends. In the evening I watched TV and read a book. I really had a busy and interesting day.
小学记事话题作文英语范文 第二十八篇
Last year I have been to the Sanya to was seen the beautiful beach，and I was skined in the sea is very large and it looked blue and I am not good at swimming，so I hadn＇t to swim for a long Iwent to Wuzhi
e was a forest，so was bought some presons for my uncle and aunt.
At the last，I had to take furry to get to Zhanjiang and took a plane to go home.
What a happy day！
小学记事话题作文英语范文 第二十九篇
My best friend is xiaoxi. He has short oblique bangs and big eyes. He is taller than me, he is more outgoing than I.
He studies very hard. Two years ago, my English is not good, he always give me with my English.
Let my English improved.
I think a good friend is like a mirror.
小学记事话题作文英语范文 第三十篇
One afternoon an old woman was crossing the street with a basket in her hand.
she was going to do some shopping.
Just then a car ran up fast and she was knocked down. One of her legs was hurt and she couldnt move any more. A kind cleaner saw whis and rushed to her at once. He helped her stand up and took her to the nearest hospital.
What a warm-hearted man he was!
一天下午，一位老太太过马路时与一篮子在她的手。她要去买一些东西。
就在这时，一辆车跑起来很快，她被撞倒。她的一个腿受伤了，她不能动弹了。一种更清洁的看到尾缀，冲到她一次。他帮她站起来，把她带到最近的医院。他就是这个热心肠的人！
小学记事话题作文英语范文 第三十一篇
Today is mothers birthday. I give mother bought a nice big cake, and sing a song for her, wish her a happy birthday.
In the evening, grandpa grandma, aunt and mother some friends also came to congratulate. Mother ate a hearty dinner, please thanks.
Today, its so nice to mum. I am also very happy.
小学记事话题作文英语范文 第三十二篇
我妈妈总是抱怨生活很贵，因为她每天都要付各种各样的账单。但我认为这没什么大不了的，因为她也会抱怨其他的事情。自从我上了大学，搬出去以后，我开始疑惑我花了多少钱，所以我决定把一周内发生的事情写下来。
I took a note in my handbag In the first day, I always forgot to record, but I still struggled to think about it before I slept Finally, when seven days passed, I started to check my bills The food I ate and the things I bought were not expensive, but when I got the total number, I was shocked Suddenly I realized my mother\'s babbling I am so thankful for the things I have and grateful to my parents.
其实每天我都没花多少钱，吃的和买的东西都不贵，但是当我看到总数的时候，我很震惊，这远远超出了我的预期。突然我意识到我妈妈的唠叨。生活真的很昂贵，尤其是对那些向父母要钱的人来说。我非常感谢我所拥有的一切，并且感激我的父母。
小学记事话题作文英语范文 第三十三篇
i have a friend , calling the computer . i usually get to the internet ,checking the date.
my friend and mother also like to get to the internet . they are similar to me , just is all free up . make the friend .in the sunny, i can see the movie and chat with my friend my friend on line . i can listen to music .
i think computer is useful .
小学记事话题作文英语范文 第三十四篇
Our campus is very big and beautiful. Through the school gate, there is a big playground on the left. There are lots of trees around the playground. On the right, there is a teaching building. Walk along the road we can see a swimming pool in front of the dinning hall. In summer, we like swimming in the pool.
There are more than one hundred teachers in our school. Our teachers are very friendly. But sometimes they are strict to us. So we want to try our best to learn well. We spend much time on studying. In our spare time, we can join some activities. We can do some sports too. The activities of our campus are rich and colorful. I like studying here. It’s just like my home.
小学记事话题作文英语范文 第三十五篇
like to eat different kinds of delicious food , however, my favorite food is dumplings.
In my spare time , I like to make dumplings with my mother.
I think home-made dumplings are more delicious than those in supermarket.
My mother knows I love to eat them ,so she makes dumplings at every weekend . I prefer eating dumplings .
How about you?
小学记事话题作文英语范文 第三十六篇
I have a best friend, we know each other when we are five years old, now we talk about everything.
But sometimes we will have the argument, none of us want to give in first. We make a deal that the next day we will meet in a place every time, so we become good again.
I cherish our friendship so much.
我有一个最好的朋友，我们彼此认识的时候是在我们五岁的`时候，现在我们无所不谈。但有时我们会有争吵，谁也不想先屈服。我们达成协议，第二天我们会在一个地方见面，这样我们再次和好。我珍惜我们的友谊。
小学记事话题作文英语范文 第三十七篇
Hi. My name isWang Haiyang!
I am a boy . I come from Yi Ma China . I am nine years old .
I am a student in ClassFour , GradeFour.
I am have a big nose ,a wide mouth. My eyes are big .I have
round face ,two big ears .I have short black hair .
I am in a black cap andblue shoes .I am black shirt and a blackskirt.
My pants are black .My favorite color is black .
I am cool .I like English very much. I can speak some English .
小学记事话题作文英语范文 第三十八篇
On the second day of the year, I went to visit my relatives in Feicheng. My brother and I still have 3 year old little brother to play against shaving guns.
First, I first put a gun, I saw the orange yellow sparks, and then, out of white smoke. And the sound of the explosion hovered in the air.
At this time the younger brother laughs. The brother found a broken teacup. The first brother ignited the cup and buckled with a cup. After a while, it was like the sound of fart. I was very unaddicting, and I said to my brother, _let\'s not come three._ The brother was excited and said, _OK._
The exciting moment came and the cup was fry in half. Again, the brother is clapping and clapping.
After lunch, my brother and I continued to blow the cannon.
My brother and I looked for a box and threw it into the box after it was ignited. I do not know how the brother like a stimulant, with a corn pole, beating back and forth, my brother and I startled a shout to come. But the brother is not listening to still smiling, immediately, this shave ringing, good brother still good, really scared to death.
So this time. I put it in this box and let my brother look at his brother. Who knows, his brother struggles to open his brother\'s line, and his brother stumbles over a stone to catch him. My brother is sitting on it, my God. Just then the parents saw it, and the blasting gun was just sound, and fortunately his brother had nothing to do.
The parents were angry and said, _pay attention to safety. You two say a lot of words to your brother._
Now I know what\'s safe to do. If the security can\'t be guaranteed, then you don\'t do it. At any time, security is always the first.
小学记事话题作文英语范文 第三十九篇
人们都说洗象池的猴子像居士，
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